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Romuald CIEŚLAR
Radny Rady Miejskiej Skoczowa
 
 
Pan
Andrzej BACZA
Przewodniczący Rady Miejskiej
Skoczowa
 
Dot.: poczty
 
Szanowny Panie Przewodniczący! 
     Na pewno ucieszy Pana wiadomość o końcu monopolu Poczty Polskiej w Skoczowie. Teraz mamy prywatną
pocztę  na Górnym Borze. 
http://www.paf.skoczow.pl/ 
Powstała  ona bez pomocy Gminy, bez szantażu  o lokal . Mam nadzieję, że w tej nowej sytuacji  Miasto  w sposób
zdecydowany, szybko wypowie Poczcie Polskiej  i innym najemcom lokale w naszym budynku poczty, do którego
przeniesiemy  bibliotekę, TI i inne wydziały.
        Rada Miejska  już trzecią kadencję  oczekuje od Burmistrza Miasta koncepcji   rozmieszczenia  biur  Urzędu
Miejskiego  w naszych budynkach.  Czy procesu opracowania tej koncepcji nie dałoby się przyspieszyć? Czy również
w tej kadencji nie zaczniemy porządkować tego tematu?

Z wyrazami szacunku
Romuald Cieślar
 
 
Otrzymują:
- Przewodniczący RM
- Burmistrz
- Prasa lokalna
- Internauci
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